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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyűlés Hivatala
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É zett 2015 JúL 02.

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014 . (VI. 6 . )
Korm. rendelet 48 .* 13 . és 15 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi
Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Mit gondol Ön az igazságügy miniszter mondatáról, miszerint azért sem tudun k

befogadni menekülteket, mert gondoskodni kell 800 ezer cigán y

felzárkóztatásáról ?

Egyébként valójában mire költötték a felzárkóztatásra szánt pénzeket? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Trócsányi László igazságügy-miniszter nemrégiben azt mondta, hogy „ ( . .) Magyarország
már csak azért sem tudja befogadni a gazdasági menekülteket, mert gondoskodnia kell 800
ezer cigány felzárkóztatásáról.” Ennek kapcsán az Átlátszó kikérte a 2010 . június He és
2015. május He közt a roma felzárkóztatás érdekében indult nemzeti (nem uniós)
finanszírozású programok listáját, illetve tételes bontásban a programokra fordítot t
költségvetési források összegét .
Azontúl, hogy az említett mondat visszataszító és visszautasítandó és, hogy a miniszter a
mai napig nem kért bocsánatot a hazai cigányságtól, kérdésemben els ősorban a közérdekű
adatigénylésb ő l származó információkkal kapcsolatban fordulok Önhöz .

A tárca válaszából kiderült, hogy 2015-ben a magyar állam saját forrásból három progra m
keretében összesen 911 millió 100 ezer forintot költött „roma felzárkóztatásra”.
Ehhez képest a nemzeti konzultáció kormányzat által becsült költsége valamivel több, min t
a magyar költségvetésből finanszírozott roma felzárkóztatási programoké : 960 millió ,
illetve ehhez jön még a plakátkampány 390 milliója . Viszont ez az összeg több mint
duplája az idén a menekültek ellátására a hazai költségvetésb ő l fordított összegnek .



Az Átlátszó leírta, hogy ezen felül jóval nagyobb tételben vannak uniós pénzb ől

felzárkóztatást segítő programok, de a minisztérium adatközlése nem tartalmazza példáu l

az 1,5 milliárd uniós forrásból megvalósított „N ő az esély – ezer roma nő képzése”

(TÁMOP 5.3.1-B-1) nevű programot, vagy a szintén uniós finanszírozású 5 milliárdo s

keretösszegű , botrányairól híres „Foglalkoztatási szövetkezet — Híd a munka világába”

(TÁMOP 2 .4 .3.D-3-13/1) programot .

Mindezek miatt kérdezzem Miniszter Úrtól :
Mit gondol Ön Trócsányi László miniszter úr idézett mondatáról? Egyetért- e
minisztertársa kijelentéseivel ?
Mit gondol Ön arról, hogy — annak ellenére, ahogyan az igazságügy-miniszte r

gondolkodik — jóval többet költött a kormány hazai forrásból a bevándorló-
ellenes nemzeti konzultációra és gyűlöletkampányra, mint a romák

felzárkóztatására?
Egyébként valójában mire költötték a felzárkóztatásra szánt pénzeket ?

Milyen eredményeket tud felmutatni a „Nő az esély — ezer roma n ő képzése”

című TÁMOP-os program? Hány embernek segített, hol, milyen id őtartamban

és mennyi pénzb ő l?
Milyen eredményeket tud felmutatni a „Foglalkoztatási szövetkezet — Híd a

munka világába” című TÁMOP-os program? Hány embernek segített, hol ,

milyen időtartamban és mennyi pénzb ől?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . július 2 .

Korózs Lajos
országgyűlési kép selő
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